



NanoCharge™

LIQUID FERTILIZER



- Container: 10 L
Net Weight: 10.2 kg
- Box: 2 x 10 L
Net Weight: 20.4 kg

1-0-0

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS:

Total Nitrogen (N) 1%
 1% Urea Nitrogen
 Derived from: Urea

RECOMMENDED RATES:

- 6 mL/100 m²
- 600 mL/Ha
- 10 L covers 16.6 Ha

GENERAL USE DIRECTIONS: Add NanoCharge™ in sufficient water to ensure adequate coverage and mix well before adding other products and applying.

MIXING GUIDELINES: NanoCharge™ is intended to be tank-mixed with fertilizers and is compatible with most other common mix ingredients such as biostimulants, PCR's, and pest control products. To test compatibility always perform a jar test.

MIXING ORDER: Add the water first (300-1000L/ha), then water conditioners (i.e. AMS, pH control), fertilizers, any additional ingredients, NanoCharge™, and lastly surfactants if used.

STORAGE AND HANDLING: Do not store product in direct sunlight for extended periods of time. Keep container sealed when not in use. **FIRST AID:** If inhaled: relocate to fresh air. If skin contact occurs: wash with soap and water. If skin irritation is experienced, consult a doctor. If eye contact occurs: remove contact lenses if worn. Rinse opened eye for several minutes under running water. If swallowed: rinse out mouth and drink plenty of water. Do not induce vomiting; immediately call for medical help. If any symptoms persist, consult a doctor. Most important symptoms and effects, both acute and delayed: Gastric or intestinal disorders when ingested.

IMPORTANT: READ BEFORE USING. WARNING: DO NOT APPLY NEAR WATER, STORM DRAINS, OR DRAINAGE DITCHES. DO NOT APPLY IF HEAVY RAIN IS EXPECTED. **PRECAUTIONARY STATEMENTS:** AVOID PROLONGED OR REPEATED CONTACT WITH EYES, SKIN AND CLOTHING. SAFETY GOGGLES OR A FULL FACE SHIELD SHOULD BE WORN. WEAR APPROPRIATE PROTECTIVE EQUIPMENT TO PROTECT SKIN, SUCH AS RUBBER OR PLASTIC APRONS, RUBBER GLOVES AND BOOTS. AVOID BREATHING MIST OR VAPOR. KEEP CONTAINERS CLOSED. WASH THOROUGHLY AFTER HANDLING. MAY CAUSE GASTROINTESTINAL DISTRESS IF SWALLOWED. **FIRST AID:** IN CASE OF CONTACT WITH EYES, IMMEDIATELY FLUSH EYES WITH WATER FOR AT LEAST 15 MINUTES. SEEK IMMEDIATE MEDICAL ATTENTION IF IRRITATION OCCURS. IN CASE OF SKIN CONTACT, FLUSH SKIN WITH WATER. IF IRRITATION OCCURS, SEEK IMMEDIATE MEDICAL ATTENTION. REMOVE AND WASH CONTAMINATED CLOTHING BEFORE REUSE. IF SWALLOWED, GIVE LARGE AMOUNTS OF WATER AND INDUCE VOMITING BY TOUCHING BACK OF THROAT WITH FINGER UNLESS UNCONSCIOUS. SEEK IMMEDIATE MEDICAL ATTENTION.

HANDLING AND STORAGE: MINIMIZE SKIN EXPOSURE. STORE MINI-BULKS AND SMALLER CONTAINERS OUT OF THE SUN IN AN AREA OF MODERATE TEMPERATURE. DO NOT REUSE CONTAINERS. AVOID CONTAINERS, PIPING OR FITTINGS MADE OF COPPER CONTAINING ALLOYS OR GALVANIZED METAL. DISPOSE OF CONTAINERS IN ACCORDANCE WITH LOCAL REGULATIONS AND REQUIREMENTS. DO NOT STORE BELOW 5°C OR ABOVE 42°C. PROTECT FROM FREEZING. STORE IN COOL, DRY AREAS. KEEP LID TIGHTLY CLOSED. KEEP AWAY FROM OPEN FLAME OR INTENSE HEAT. FOR BEST RESULTS MIX WATER ABOVE 13°C.

IN CASE OF SPILL: CONTAIN SPILL AND MAXIMIZE RECOVERY. KEEP SPILL OUT

OF WATER SOURCES. EXERCISE CAUTION IN AREA OF SPILL FOR SLIPPERY CONDITIONS. DISPOSE OF SPILLED MATERIAL IN ACCORDANCE WITH REGULATORY REQUIREMENTS.

WARRANTY – CONDITIONS OF SALE: OUR DIRECTIONS FOR USE OF THIS PRODUCT ARE BASED UPON TESTS BELIEVED RELIABLE. FOLLOW DIRECTIONS CAREFULLY. TIMING AND METHOD OF APPLICATION, WEATHER AND CROP CONDITIONS, MIXTURES WITH OTHER CHEMICALS NOT SPECIFICALLY RECOMMENDED AND OTHER INFLUENCING FACTORS IN THE USE OF THIS PRODUCT ARE BEYOND THE CONTROL OF THE SELLER. TO THE EXTENT CONSISTENT WITH APPLICABLE LAW, BUYER ASSUMES ALL RISKS OF USE, STORAGE AND HANDLING OF THIS MATERIAL NOT IN STRICT ACCORDANCE WITH DIRECTIONS GIVEN HERewith. TO THE EXTENT CONSISTENT WITH APPLICABLE LAW, IN NO CASE SHALL THE MANUFACTURER OR THE SELLER BE LIABLE FOR CONSEQUENTIAL, SPECIAL OR INDIRECT DAMAGES RESULTING FROM THE USE OR HANDLING OF THIS PRODUCT WHEN SUCH USE AND / OR HANDLING IS NOT IN STRICT ACCORDANCE WITH DIRECTIONS GIVEN HERewith. THE FOREGOING IS A CONDITION OF SALE BY THE SELLER AND IS ACCEPTED AS SUCH BY THE BUYER. **FOR MORE INFORMATION CONTACT US AT +1(801) 449-9220 OR VISIT WWW.TURFNANOTECH.COM**

INFORMATION REGARDING THE CONTENTS AND LEVELS OF METALS IN THIS PRODUCT ARE AVAILABLE AT [HTTP://WWW.AAPFCO.ORG/METALS.HTML](http://www.aapfco.org/metals.html)

©2023 AQUA YIELD OPERATIONS. ALL RIGHTS RESERVED.



TURFNANOTECH.COM

MANUFACTURED BY:

Aqua Yield Operations
 9180 S. Sandy Parkway | Suite D
 Sandy, UT 84070 USA
 +1.801.449.9220

**KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN
 MADE IN THE U.S.A.
 License # F002498**



Turf NanoTech™

Control Delivered™



NanoCharge™

ENGRAIS LIQUIDE



- Récipient : 10 L
Poids net : 10,2 kg
- Boîte : 2 x 10 L
Poids net : 20,4 kg

1-0-0

ANALYSE DU MINIMUM GARANTI :

Azote total (N) 1%

1% d'azote uréique

Dérivé de : Urée

BARÈMES RECOMMANDÉS :

- 6 ml/100m²
- 600 mL/Ha
- 10 L couvrent 16,6 Ha

MODE D'EMPLOI GÉNÉRAL : Ajouter NanoCharge™ dans suffisamment d'eau pour assurer une couverture adéquate et bien mélanger avant d'ajouter d'autres produits et d'appliquer.

INSTRUCTIONS DE MÉLANGE : NanoCharge™ est destiné à être mélangé en cuve avec des engrais et est compatible avec la plupart des autres ingrédients de mélange courants tels que les biostimulants, les PGR et les produits antiparasitaires. Pour tester la compatibilité, il faut toujours effectuer un test en bocal.

ORDRE DE MÉLANGE : Ajouter d'abord l'eau (300- 1000L/ha), puis les conditionneurs d'eau (i.e. AMS, contrôle du pH), les engrais, tout ingrédient supplémentaire, NanoCharge™, et enfin les surfactants s'ils sont utilisés.

STOCKAGE ET MANIPULATION : Ne pas stocker le produit en plein soleil pendant de longues périodes. Conserver le récipient fermé lorsqu'il n'est pas utilisé. **PREMIERS SOINS :** En cas d'inhalation : déplacer à l'air frais. En cas de contact avec la peau : laver avec de l'eau et du savon. En cas d'irritation de la peau, consulter un médecin. En cas de contact avec les yeux : retirer les lentilles de contact. Rincer l'oeil ouvert pendant plusieurs minutes à l'eau courante. En cas d'ingestion : rincer la bouche et boire beaucoup d'eau. Ne pas faire vomir ; appeler immédiatement un médecin. Si les symptômes persistent, consultez un médecin. Principaux symptômes et effets, tant aigus que différés : Troubles gastriques ou intestinaux en cas d'ingestion.

IMPORTANT : LIRE AVANT D'UTILISER. AVERTISSEMENT : NE PAS APPLIQUER A PROXIMITÉ DE L'EAU, DES COLLECTEURS D'EAUX PLUVIALES OU DES FOSSES DE DRAINAGE. NE PAS APPLIQUER SI DE FORTES PLUIES SONT ATTENDUES. **CONSEILS DE PRUDENCE :** ÉVITER LE CONTACT PROLONGÉ OU RÉPÉTÉ AVEC LES YEUX, LA PEAU ET LES VÊTEMENTS. DES LUNETTES DE SÉCURITÉ OU UN ÉCRAN FACIAL COMPLET DOIVENT ÊTRE PORTÉS. PORTER UN ÉQUIPEMENT DE PROTECTION APPROPRIÉ POUR PROTÉGER LA PEAU, TEL QUE DES TABLIERS EN CAOUTCHOUC OU EN PLASTIQUE, DES GANTS ET DES BOTTES EN CAOUTCHOUC. ÉVITER DE RESPIRER LE BROUILLARD OU LES VAPEURS. GARDER LES RÉCIPIENTS FERMÉS. SE LAVRER SOIGNEUSEMENT APRÈS MANIPULATION. PEUT PROVOQUER DES TROUBLES GASTRO-INTESTINAUX EN CAS D'INGESTION. **PREMIERS SOINS :** EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX, RINCER IMMÉDIATEMENT LES YEUX AVEC DE L'EAU PENDANT AU MOINS 15 MINUTES. CONSULTER IMMÉDIATEMENT UN MÉDECIN EN CAS D'IRRITATION. EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU, RINCER LA PEAU AVEC DE L'EAU. EN CAS D'IRRITATION, CONSULTER IMMÉDIATEMENT UN MÉDECIN. ENLEVER ET LAVRER LES VÊTEMENTS CONTAMINÉS AVANT DE LES RÉUTILISER. EN CAS D'INGESTION, FAIRE BOIRE DE GRANDES QUANTITÉS D'EAU ET FAIRE VOMIR EN TOUCHANT LE FOND DE LA GORGE AVEC LE DOIGT, SAUF EN CAS D'INCONSCIENCE. CONSULTER IMMÉDIATEMENT UN MÉDECIN.

MANIPULATION ET STOCKAGE : MINIMISER L'EXPOSITION DE LA PEAU. STOCKER LES MINI-VOLUMES ET LES PETITS RÉCIPIENTS À L'ABRI DU SOLEIL, DANS UN ENDROIT À TEMPÉRATURE MODÉRÉE. NE PAS RÉUTILISER LES RÉCIPIENTS. ÉVITER LES RÉCIPIENTS, LES TUYAUX OU LES RACCORDS EN ALLIAGES CONTENANT DU CUIVRE OU EN MÉTAL GALVANISÉ. ÉLIMINER LES RÉCIPIENTS CONFORMÉMENT AUX RÉGLEMENTATIONS ET EXIGENCES LOCALES. NE PAS CONSERVER AUDESSOUS DE 5°C OU AU-DESSUS DE 42°C. PROTÉGER DU GEL. STOCKER DANS DES ENDROITS FRAIS ET SECS. MAINTENIR LE COUVERCLE HERMÉTIQUEMENT FERMÉ. TENIR À L'ÉCART DES FLAMMES NUES OU DE LA CHALEUR INTENSE. POUR DE MEILLEURS RÉSULTATS, MÉLANGER L'EAU À UNE TEMPÉRATURE SUPÉRIEURE À 13°C. **EN CAS DE DÉVERSEMENT :** CONTENIR LE

DÉVERSEMENT ET MAXIMISER LA RÉCUPÉRATION. NE PAS DÉVERSER LE PRODUIT DANS LES SOURCES D'EAU. FAIRE PREUVE DE PRUDENCE DANS LA ZONE DE DÉVERSEMENT EN RAISON DES CONDITIONS GLISSANTES. ÉLIMINER LE PRODUIT DÉVERSÉ CONFORMÉMENT AUX EXIGENCES RÉGLEMENTAIRES.

GARANTIE - CONDITIONS DE VENTE : LE MODE D'EMPLOI DE CE PRODUIT EST BASÉ SUR DES TESTS CONSIDÉRÉS COMME FIABLES. SUIVRE ATTENTIVEMENT LES INSTRUCTIONS. LE MOMENT ET LA MÉTHODE D'APPLICATION, LES CONDITIONS MÉTÉOROLOGIQUES ET LES CONDITIONS DE CULTURE, LES MÉLANGES AVEC D'AUTRES PRODUITS CHIMIQUES NON SPÉCIFIQUEMENT RECOMMANDÉS ET D'AUTRES FACTEURS INFLUENÇANT L'UTILISATION DE CE PRODUIT ÉCHAPPENT AU CONTRÔLE DU VENDEUR. DANS LA MESURE OU CELA EST CONFORME À LA LOI APPLICABLE, L'ACHETEUR ASSUME TOUS LES RISQUES LIÉS À L'UTILISATION, AU STOCKAGE ET À LA MANIPULATION DE CE MATÉRIEL QUI N'EST PAS EN STRICTE CONFORMITÉ AVEC LES INSTRUCTIONS DONNÉES DANS LE PRÉSENT DOCUMENT. DANS LA MESURE COMPATIBLE AVEC LA LOI APPLICABLE, LE FABRICANT OU LE VENDEUR NE PEUT EN AUCUN CAS ÊTRE TENU RESPONSABLE DES DOMMAGES CONSÉCUTIFS, SPÉCIAUX OU INDIRECTS RÉSULTANT DE L'UTILISATION OU DE LA MANIPULATION DE CE PRODUIT LORSQUE CETTE UTILISATION ET/OU CETTE MANIPULATION N'EST PAS STRICTEMENT CONFORME AUX INSTRUCTIONS DONNÉES DANS LE PRÉSENT DOCUMENT. CE QUI PRÉCÈDE EST UNE CONDITION DE VENTE DU VENDEUR ET EST ACCEPTÉ COMME TEL PAR L'ACHETEUR. POUR PLUS D'INFORMATIONS, CONTACTEZ-NOUS AU +1(801) 449-9220 OU VISITEZ LE SITE WWW.TURFNANOTECH.COM.

DES INFORMATIONS CONCERNANT LE CONTENU ET LES NIVEAUX DE MÉTAUX DANS CE PRODUIT SONT DISPONIBLES À L'ADRESSE [HTTP://WWW.AAPFCO.ORG/METALS.HTML](http://WWW.AAPFCO.ORG/METALS.HTML)
©2023 AQUA YIELD OPERATIONS. TOUS DROITS RÉSERVÉS.



Turf NanoTech™

Contrôle effectué

TURFNANOTECH.COM

FABRIQUÉ PAR :

Aqua Yield Operations
9180 S. Sandy Parkway | Suite D
Sandy, UT 84070 ÉTATS-UNIS
+1.801.449.9220

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

FABRIQUÉ AUX ÉTATS-UNIS
Licence # F002498